
Protokoll fra årsmøte i Brekkestø Vel 

11.07.2023 Kl.18.00 på Brekkekjærhaven kulturkafe 

 

Til stede fra styret: Tommy Håbestad, Grethe Andersen, Inger Lise Syversen, Bjørn Holter, 
Ulrik Thorsrud, Astri Bjercke, Siw Christiansen og Cecilie Hansen 

Forfall: Ingen 

Til stede på årsmøtet: 39 medlemmer, samt 20 fullmakter. 

Saksliste: 

1. Konstituering av årsmøte.  
Godkjent. 

2. Valg av møteledelse: Tommy og Ulrik, referent: Bjørn    
Godkjent.  
Tommy ledet første halvdel av årsmøte, Ulrik overtok ledelsen under  
sak 11; Tollboden. 

3. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
Godkjent. 

4. Årsmelding 2022-2023 ble gjennomgått og godkjent 
5. Forslag til vedtektsendring som gjelder endring av budsjettår.  Siden årsmøtet har 

vedtatt at regnskapsåret skal følge kalenderåret, mener styret det er hensiktsmessig at 
årsmøtet behandler budsjett for inneværende aktivitets år, som er vanlig praksis. Dette 
krever en endring av i punkt 7. i vedtektene. Årsmøte godkjente endringen. 

6 Regnskap og budsjett. Årsmøtet hadde ingen innvendinger og godkjente regnskapet 
for 2022 og budsjettet for 2023.  

7 Økning av medlemskontingent. Styret foreslo en økning av års kontingenten til 350,-.  
Enstemmig vedtatt. 

8 Disponering av Vellets egenkapital. Her ble det vedtatt å undersøke muligheter for å 
investere i langsiktige bankinnskudd eller fond. Styret skal komme tilbake til årsmøte 
neste år, med eventuelt forslag til investeringer. 

9 Virksomhetsplan 2023-2024 ble gjennomgått og godkjent 
10 Hjertestarter til utplassering på brygga. Denne blir satt opp på toalettbygg. 

Blindleialøpet bidrar med kr 5000,-, mot at de kan bruke den ved løpet. 
11 Tollbodsaken: Arbeidsgruppen ved Olaf Trygve Tønnessen rapporterte til årsmøtet 

om arbeidet som gruppen har gjennomført det siste året. (Jfr. Årsrapport fra 
arbeidsgruppa 2023 til innkallinga til årsmøtet). 

- Innspill v/Aud Landstad. Arbeidsgruppen ba årsmøtet om en avstemning om videre 
støtte til arbeidet med prosjektet. (jfr. Innkallinga til årsmøtet). 

- Innspill v/Johan Tårup, som ønsket en avstemming på tre punkter. (Jfr. Innkallinga til 
årsmøtet). 

- Innspill v/Erik Erland Holmen og Bjørge Tveito, som pekte på utfordringer ift. 
etablering av et uthavns senter på Tollbodens eiendom.  



Etter flere innlegg og en lengre diskusjon, ble det avholdt 2 avstemninger; 

1. Skal arbeidsgruppen fortsette sitt arbeid? 
JA   -   39 stemmer 
NEI -   18 stemmer  
Blankt - 2 stemmer 

2. Skal arbeidsgruppen gå ut av Brekkestø Vel? 
NEI - 40 stemmer 
JA - 18 stemmer 
Blankt – 1 stemme 

Det var 59 stemmeberettigede, derav 20 fullmakter. 

Konklusjon; 

1. Brekkestø Vel v/styret forholder seg til flertallet (2/3) fra årsmøtet, som bestemte at 
arbeidet med gjenreisning av låven ved Tollboden, videreføres. 

2. Brekkestø Vel v/styret forholder seg til at arbeidsgruppen fortsatt er en del av 
Brekkestø Vel. 
 

12. Valg av nye styremedlemmer, revisor og valgkomite 
1.  Svein Heggem, styremedlem og fastboende, Christer Salvesen, 

styremedlem og ikke fastboende,  
Anne Robstad Martinsson, varamedlem og fastboende  

2. Nora Ibsen (revisor) 
3. Tommy Håpestad, Cecilie Hansen, Siw Christiansen(valgkomite) 

 

Ref. Bjørn Holter 

 


